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Zespół Giallorossich żegna się z tournee po USA trzema wygranymi.

Giallorossi wrócą jutro do Rzymu, a po trzech dniach przerwy rozpoczną

kolejną część przygotowań do sezonu. Jednym z najmocniej pracujących u

Zemana graczy jest Francesco Totti. To właśnie kapitan Giallorossich

udzielił jednego z ostatnich wywiadów w USA, tym razem dla Fox Soccer. 

 

Jesteś liderem tego zespołu od wielu lat, pobiłeś wiele rekordów i zdobyłeś

wiele trofeów, co pokazuje twoją pasję, gdy wychodzisz na boisko za

każdym razem. Co czujesz podczas noszenia koszulki Romy, a co podczas

noszenia barw reprezentacji?

- To dwa różne uczucia. Zakładanie jednej i drugiej nie jest tą samą rzeczą.

Dorastałem w Romie, moim marzeniem było założenie koszulki i opaski kapitana.

Zdobyłem mistrzostwo i różne puchary z Romą, będę miał wspomnienia, które

zostaną ze mną na zawsze. W reprezentacji zdecydowałem się przejść na emeryturę

po zdobyciu mistrzostwa świata, gdyż jest to najwięcej, co można osiągnąć z

drużyną narodową. Poza tym nie ma już nic [śmiech], także te barwy są dla mnie

ważne.

 

Z biegiem lat, co staje się trudniejsze, a co łatwiejsze?

- Łatwiejsze zdobywanie doświadczenia, trudniejsze ciągłe doskonalenie się i

pozostawanie w top formie. Rzym to wspaniałe miasto, jednak trudne dla piłki

nożnej, gdyż gdy tylko zrobisz coś źle, zostaniesz zmasakrowany.

 

Kto jest najlepszym trenerem u którego grałeś i dlaczego?

- Spotkałem wielu, jednak tymi, których cenię najbardziej są Zeman i Spalletti, gdyż

są skoncentrowani na ofensywnej taktyce i są to dwaj trenerzy bardzo dobrze

przygotowani.

Co znaczy gdy mówisz, że podzielasz ideę piłki nożnej Zemana?

- Podzielam, gdyż ofensywy futbol jest najlepszą rzeczą dla napastnika, jego rodzaj

piłki jest inny od wszystkich pozostałych.

Kogo chciałbyś w Romie jako nowy zakup?
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- Gdybym miał podawać nazwiska, które mi się podobają wymieniłbym graczy

światowej klasy. Wiem jednak, że klub ciężko pracuje nad pozyskaniem młodych

talentów przydatnych obecnie i w przyszłości. To będzie dobry zespół.
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